

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Signering av protokoll

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll digitalt 20260413.pdf

Storlek: 443993 byte

Hashvärde SHA256:

70db8538c1f1c82b49183f5ca0d8b7ddf0b0f90d1a36c9b01d482958ec7dfef8

Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.

För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.

Signerat av 3:

Jennie Margaretha Norberg

Signerat med BankID 2026-04-16 21:09 Ref: 019d97b2-6dcb-7eb4-b3b5-1bf41b397302

THOMAS LINDBERG

Signerat med BankID 2026-04-15 23:16 Ref: 019d9300-9139-7d02-a6cf-eebd70080819

SIBYL LINDGREN

Signerat med BankID 2026-04-15 16:28 Ref: 019d918a-aca6-7fb7-95ef-32250175ce78



Protokoll från SvDF:s styrelsemöte nr 4 den 13 april 2026

Plats: Digitalt

Närvarande: Magnus Jonsson (MJ), Maggan Ersson (ME), Janne Hedström (JH), Sibyl Lindgren (SL), Ricky Nauman (RN), samt suppleanterna Jennie Norberg (JN), Cecilia Jakobsson (CJ), Thomas Lindberg (TL), samt inbjuden Peter Sajwani under punkt 8

Frånvarande med anmält förhinder: Benny Bresciani (BB)

Förkortningar: Förbundsstyrelsen (FS) Tävlingskommittén (TK), Seriekommittén (SK) Förbundskapten (FK) Team Manager (TM) Internationell representant (IR) Arbetsutskott (AU) Riksidrottsförbundet (RF) Specialidrottsdistriktsförbund (SDF) Disciplinnämnden (DN) Generalsekreterare (GS)

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Magnus hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av justerare

Till justerare valdes Jennie Norberg och Thomas Lindberg

§ 3 Fastställande av dagordning

Dagordningen fastställdes.

§ 4 Uppföljning av föregående protokoll

FS gick igenom protokollen från styrelsemöten 2026-03-02 och 2026-03-19 som lades till handlingarna.

§ 5 Kassören rapporterar

Kassören Maggan presenterade Balans- och Resultaträkning. Det finns några konton som sticker ut enligt budgeten, men det är inget att oroa sig för. Tredje licensavstämningen är gjord och Maggan har skickat ut fakturor till SDF:n.

§ 6 IT- och Hemsida

Seriesystemet: Arbetet pågår om utökning av seriesystemet till fler än 7 set. Arbetet är mycket tidskrävande. Uppdaterade versioner av inrapporteringen och serieprogrammet släpps så snart som möjligt.

Hemsidan: Ricky har arbetet en del med hemsidan, speciellt med kalendern. Alla dokument angående förbundsstämman finns på hemsidan.

§ 7 Media- och kommunikation

Fanns inget att rapportera.

§ 8 Seniorverksamheten

Utvecklingsgruppen: Peter Sajwani berättade om verksamheten och sina tankar om framtiden. Mycket intressant att höra hur utvecklingen gått framåt. Vi diskuterade mycket runt, hur man kan få bättre framförhållning vid tex bokning av lokal och boende.



Brokampen spelas i Esbjerg fredag den 1 maj i anslutning till Danish Open. Som alltid till Esbjerg är det problem med transporter. Det är många i truppen som gör sin debut. Ricky Nauman kommer att åka med som mental coach och rådgivare. Rickys kunskap kommer att kunna ge oss en fördel och detta är ett bra steg för vår utveckling. Träningen har flutit på bra och har varit mest baserad på eget upplägg. Haft möte med Nordic Cuplagen och elitgrupperna.

§ 9 Juniorverksamheten

Avtal klart med Jesper Andersson som FK för juniorerna. Natalie Spännars avtal som TM behöver diskuteras.

§ 10 SDF

Skrivelse från Norrland om att dela upp Norrland i 2 distrikt. Frågan är finns det tillräckligt med personer till 2 st styrelser. FS diskuterar vidare med Norrland.

§ 11 Tävling

Allt löper på det fungerar som vanligt. Det kommer att bli några få ändringar i Tävlingsbestämmelserna till nästa säsong.

§ 12 Riksserien

Händer inte så mycket just nu. Planera in ett möte med Nyköping.

§ 13 RF

Arbetet med Idrottsarenan pågår. Arenan är nu öppen för föreningarna men när det gäller ansökningar om stöd så är det inte i gång ännu.

§ 14 Generalsekreterare

Det mesta är behandlat på övriga punkter.
Arbetet med SM-vecka gick bra, hotellet var otroligt bra på att samarbeta.
Mejl, Teamskonto för Jesper Andersson är klart.
AU bokar in ett möte med Camilla angående hennes kontrakt.

§ 15 Förbundsstämma

Årsmöteshandlingarna har skickats ut men då filerna var för stora för många att ta emot så skapades en länksida där man kunde hämta dokumenten tills allting är ordnat för hemsidan.
Sibyl och Camilla kommer att ha ett möte med Easymeet den 27 april för att stämma av allting inför stämman. Det är inte många som anmält sig ännu, påminnelse kommer att skickas ut.

§ 16 Uppföljning av tidigare beslut

Fanns inga beslut att följa upp.

§ 17 Övriga ärenden

Fanns inga övriga ärenden.

§ 18 Skrivelser

Skånes Dartförbund har anmält intresse för att arrangera SM 2027-2029.



§ 19 Nästa möte

Nästa möte blir den 8 maj kl 18.00.

§ 20 Mötets avslutande

Magnus tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet:
2026-04-13

Justeras:

Justeras:

Sibyl Lindgren

Jennie Norberg

Thomas Lindberg